
                                                                                                                                                    

Vänsterpartiet Solna, ekonomisk årsredovisning för 2024 

Föreningen gjorde ett bra ekonomiskt år 2024.  

Vi höll budgeten för året och resultatet för 2024 blev 211 919,65 kr i överskott. Det kan förklaras 
med ökade intäkter från partiskatten och minskade kostnader i jämförelse med budgeten. 
Under 2024 har alla våra förtroendevalda betalt partiskatt, vilket är tredje året i rad. 

Föreningen har under året haft två konton på Swedbank: ett företagskonto och ett sparkonto 
(valkampanj 2022). 

Ingående balans för 2024 på våra två konton: 101 882 kr  

Utgående balans för 2024 på våra två konton: 313 801 kr 

Med anledning av en utökning av en heltidsarvoderade kamrat och en nyanställd politisk 
sekreterare på stadskansliet under året, så har det funnits ökade initiala kostnader i form av 
”kontorsmaterial/kontorsmiljö” men varit på en rimlig nivå. Posten ”avtackningar” ökade under 
året, då vi tackade av både Julia och Nadja för deras stora insatser i föreningen under flera år. Vi 
hade även fler ”utåtriktade evenemang” under året och gick då över budgeten med ca 16 000 kr.  

De två största utgiftsminskningarna under året, i förhållande till budget, var ”utbildningsdagar 
för förtroendevalda” (ca 17 000 kr). Och för ”egna konferenser” (ca 55 000 kr), då vi inte åkte till 
Syninge, samt även minskade kostnader för ”dataprogram” och ”medlemsmöten” (ca 12 000 
kr).  

Vi har under året sagt upp vår del i partilokalen, tillsammans med Sundbyberg, med avslut i 
december 2024. Nästa år kommer föreningen inte ha några lokalkostnader, vilket nog aldrig 
hänt tidigare. 

Föreningen har inga skulder till andra utomstående. 

 

Ekonomisk redovisning av EUP valet 2024 

EUP valet blev en framgång för föreningen där vi ökade vårt röstresultat från förra EUP valet och 
även blev största partiet i Solna i ett valdistrikt i Hagalund, för första gången någonsin.  

Inför valet hade föreningen avsatt en budget på 100 000 kr. Senare såg valledningen att den 
behövde ökas på med 40 000 kr för valanställningar, så budgeten blev till slut 140 000 kr.  

Valkostnaderna blev 130 337 kr, vilket gjorde att vi höll budgeten och även har ett mindre 
överskott som står kvar på valkontot till valen 2026. 

Den stora kostnaden för valet var våra två valanställningar, där vi fyllde upp Nadjas 25 % 
anställning till 50% under valet och även hade Anna-Sofia på 50% under valet. Det var inga 



större utgifter som tillkom under valet utan allt hölls inom budget. Ekonomiskt var det bra 
investerade pengar med tanke på våra stora framgångar både i Solna och nationellt med ett nytt 
mandat i Europaparlamentet. Överskottet kommer främst från att vi hade avsatt mer pengar på 
ett större evenemang som inte blev av, så då blev det pengar över som står kvar på kontot till 
valen 2026. 

Valkostnader: 

• Valanställningar (2 st)  64 963 
• Valmaterial, centralt och distrikt 21 624 
• Valkommunikation  19 338 
• Kostnader kring valevenemang 18 761 
• Valstuga      5 651 

Summa         130 337 kr ¤ 

 

Belopp på valkontot 2024-01-01 101 317,10 kr 

• Insättning överskott från 2023          565,00 kr  
(från företagskontot) 

• Insättningar till valen 2026 100 000,00 kr 
• Insättningar till EUP val 2024 140 000,00 kr 
• Använd under EUP val 2024           - 127 197,12 kr ¤ 
• Ränta för 2024       4 428,71 kr 

Belopp på valkontot 2024-12-31 219 113,69 kr 

¤ I valkostnader (130 337 kr) och utbetalt belopp (127 197 kr) från valkontot så finns det en 
differens på 3 140 kr som beror på att några små kostnader bokförts på fel konton. Kassören 
beklagar detta. 

 

Styrelsen föreslår att årsmötet: 

- godkänner den ekonomiska årsredovisningen och lägger den till handlingarna  
- att styrelsen ges tillstånd att under året göra omdisponeringar i beslutad budget 

utifrån oplanerade förändrade ekonomiska förutsättningar. 

 

Styrelsen genom kassören 

 



 

 

 



 

 

 

 


